
 

REUNIÓ DEL CONSELL ASSESSOR 

27 de setembre de 2016 

 

Hora:  18:00h Can Bisa 

Convocats: Meli Arias, Biel Andreu, Antoni Esteban, Lázaro Momblant, Lucía 
Pose, Joan Carrau, Lourdes Padilla i Cristina Notario 

Assisteixen: Meli Arias, Biel Andreu, Antoni Esteban, Lázaro Momblant, Joan 
Carrau, Lourdes Padilla i Cristina Notario 

Excusada: Lucía Pose 

 

ORDRE DEL DIA 

1. Valoració de la visita a la finca hortícola 

2. Preparació de la propera trobada 

3. Seguiment de l’activitat mensual “parada d’intercanvi de llibres” 

4. Tallers de persones associades els dijous a la tarda 

5. Torn obert d’intervencions 

 

1- Valoració de la visita a la finca hortícola 

La visita a la finca hortícola d’en Jordi Cañellas es valora molt positivament, tan 

el seu contingut amb el tastet d’enciams, com l’acollida que vam tenir per part 

d’en Jordi. 

 

2- Preparació de la propera trobada 

Tenim vàries propostes sobre la taula, que són: 

- Visita a la casa museu de la Carme Rovira, que es vol combinar amb 

una visita a la Torre d’en Nadal i la Torre de Guaita. L’aforament per 

aquesta visita és molt limitat, 15 persones per grup. Es valora fer dos 

grups i mentre un grup visita el museu, l’altre grup visitar les Torres. 

- Visita a l’Irta: molt interessant però massa semblant a la sortida anterior. 



 

- Visita Museu Joguina: Pensem que és millor fer-la en època de fred 

perquè és a l’interior. 

- Visita a la Cripta (Vilarufas) 

- Visita al cementiri 

- Degustació de productes de la terra 

Com s’apropa el segon aniversari del Banc de Temps, deixarem aquestes 

propostes per més endavant i ara ens centrarem en preparar la celebració. Es 

proposa pensar en diferents activitats i trobar-nos novament en 15 dies per 

posar-les en comú.  

3- Seguiment de l’activitat mensual “parada d’intercanvi de llibres” 

A l’activitat d’intercanvi de llibres dels primer dijous de cada mes no ve gaire 

gent. Es proposa mantenir-la fins a Sant Jordi i emetre una falca de ràdio cada 

dijous que es faci munti la paradeta. 

En Biel proposa afegir intercanvi de cromos. Ell i en Joan contactaran amb la 

ràdio per fer publicitat la setmana del 3 d’octubre. 

4- Tallers de persones associades els dijous a la tarda 

Els tallers que s’han fet fins ara els dijous a la tarda han sigut el de mindfulnes i 

el de relaxació.  

S’acorda que a la propera reunió cadascú portarà una nova proposta de taller i 

el contacte de la persona que l’impartirà. 

5- Torn obert d’intervencions 

S’informa que el membre del Consell Assessor, Lucía Pose, ens ha enviat un 

mail demanant que la donem de baixa perquè no pot combinar els seus horaris 

laborals i personals amb les reunions. S’ofereix per ajudar en coses puntuals i 

ens dona les gràcies per haver comptat amb ella tot aquest temps. 

Es demana que cada mes es publiqui al butlletí municipal un eslògan sobre el 

Banc de Temps. 

S’acorda que la data per celebrar el segon aniversari sigui el 19 d’octubre i que 

la propera reunió del Consell Assessor serà l’11 d’octubre per acabar de donar-

li forma. 


